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Protokoll 1/2021

fört vid Hässelby-Vällingby pensionärsråds sammanträde 
måndagen den 1 februari 2021 kl. 10:00-10:30, Skype

Ledamöter Donald Monvall (OPOL) Ordförande-Org
Lena Bosticco (OPOL) Ledamot-Org
Yvonne Wheeler (OPOL) Ledamot-Org
Barbro Kregert Lyden (OPOL) Ledamot-Org
Karl-Erik Jansson (OPOL) Ersättare-Org

Övriga närvarande Gunnar Lindgren Ersättare-Org
Johanna Granevik Tjänsteman
Malin Lejonqvist Tjänsteman
Pami Singh Tjänsteman
Magnus Bergkvist Tjänsteman

Justerare Donald Monvall, Karl-Erik Jansson

Datum för justering 2021-02-03

Paragraf §§1-14

Sekreterare Malin Lejonqvist
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Förmöte kl 09.00-10.00 för rådets deltagare

§ 1
Sammanträdets öppnande 

Sammanfattning av ärendet 
Föregående års ordförande Donald Monvall öppnar dagens 
sammanträde.
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§ 2
Upprop 

Sammanfattning av ärendet 
Upprop sker.
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§ 3
Godkännande av dagordning 

Sammanfattning av ärendet 
Dagordningen godkänns.
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§ 4
Utseende av ordförande och vice ordförande 

Sammanfattning av ärendet 
Rådet utser Donald Monvall till ordförande för 2021 och Karl-Erik 
Jansson till vice ordförande för 2021.
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§ 5
Tid för justering och utseende av justerare 

Sammanfattning av ärendet 
Donald Monvall och Karl-Erik Jansson kommer att justera dagens 
protokoll den 3 februari kl 12.00.

Sida 6 (15)



Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 1/2021

2021-02-01

§ 6
Anmälan av föregående mötes protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Föregående mötes protokoll anmäls.
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§ 7
Verksamhetsplanering 2021 

Sammanfattning av ärendet 
Verksamhetscontroler Johanna Granevik svarar på pensionärsrådets 
frågor om VP 2021.
 

 Sid 10 Tillgång till skyddsmaterial via centrallager. Fråga 
hur detta fungerar praktiskt. Johanna svarar att utförarna 
beställer från centrallagret vecko- eller månadsvis. Detta 
gäller alla utförare. Även privata.

 Sid 33 Fråga om utbildning när det gäller digitalisering. Det 
är viktigt att tänka på mottagarna i det här sammanhanget. 
De äldre. Inte bara medarbetarna.

 Sid 34 Indikatorer gällande tillgänglighet och delaktighet 
bör bara 100 % menar pensionärsrådet.

 Sid 35 aktivitet, den sista punkten - Vad betyder en 
gemensam bottenplatta? Pensionärsrådet tycker att uttrycket 
botten har en negativ klang. Ord som grund eller bas kan 
med fördel användas istället.

 Sid 36 Fråga om att pilottesta elektroniska 
inkontinensskydd. Fråga hur detta fungerar i praktiken.

 Sid 37 förväntat resultat. Hur ska detta mätas rent praktiskt?
 När det gäller aktivitetscenter påpekar pensionärsrådet att 

pensionärsorganisationerna gärna kan hjälpa till att sprida 
information om dessa. Fråga vilka åldrar som prioriteras när 
det gäller spridning av denna information och hur 
informationen sprids.

 Sid 54 Fråga om budget. Vad ska pengarna som tillförts 
äldreomsorgen användas till?
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§ 8
Inför stadsdelsnämndens kommande sammanträde den 
11 februari 2021 

Sammanfattning av ärendet 
9. Remiss av Stockholms stads trygghetsprogram 2020-2023
Pensionärsrådet saknar äldreperspektivet i trygghetsprogrammet.
 
10. Remiss - Förslag till strategi för friluftsliv i Stockholms län
Pensionärsrådet saknar äldreperspektivet i remissen. Dessutom kan 
pensionärsrådet notera att det inte finns någon äldre porträterad på 
bild i remissen.
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§ 9
Information från stadsdelsförvaltningen 

Sammanfattning av ärendet 
Johanna Granevik berättar följande:
 
Hässelgården går över från entreprenad till privat regi, idag den 1 
februari 2021. Norlandia tar över. De har haft Hässelgården på 
entreprenad i flera år. Lokaler och aktivitetscenter finns kvar som 
tidigare.
 
Jul och nyår har varit relativt lugn i verksamheterna. Fall av smitta 
av Covid har förekommit men det har inte funnits någon större 
smittspridning.
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§ 10
Kvarvarande frågor 

Sammanfattning av ärendet 
Fråga om ärendelistan - Fråga vad de ärenden som avser beröm kan 
bestå av? Johanna Granevik redogör för de beröm som finns 
upptagna i ärendelistan till detta tillfälle
 
Nedan frågor bordläggs till kommande sammanträde.
Fråga: Hur kommer det sig att Fixartjänsten avseende Hässelby 
Vällingby är villkorad? Det står att man enbart förebygger risk för 
fall. Pensionrsrådet önskar en rapport varför det finns 
begränsningar. Pensionärsrådet önskar vidare ett förtydligande 
huruvida de 6 timmarna per år och hushåll inkluderar restid för 
Fixaren.
 

Angående lokalfrågan och möjligheten att låna aktivitetscentret på 
Fästmanssoffan i Nälsta har pensionärsrådet påpekat att 
närhetsprincipen är av vikt i det här sammanhanget. Fästmanssoffan 
ligger avsides och otillgängligt. Johanna Granevik tog med sig detta 
påpekande.
 
Fråga gällande lokal i Åkermyntan.
 
Önskemål från rådet om ett generellt svar om de ärenden som finns 
med på ärendelistan och rör äldrefrågor vid varje sammanträde. Eva 
Frykler ska se över möjligheten att redovisa detta mer katogiserat
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§ 11
Övriga frågor 

Sammanfattning av ärendet 
Fråga från rådet hur vaccinationsstrategin fungerar i Hässelby-
Vällingby.
Johanna Granevik svarar att boende på äldreboende har fått dos ett 
och dos två av vaccinet. Vaccination av medarbetare pågår nu. Näst 
på tur är personer som har hemtjänstinsatser. Brukare med 
hemtjänst måste ta sig till lokal för att få vaccination utförd. 
Vaccinationsstrategi när det gäller hemtjänt sker i samråd mellan 
stadsdelsförvaltningen och regionen. De håller möten med jämna 
mellanrum.
 
Rådet önskar en generell ordlista på vanliga förkortningar som 
används inom stadsdelsförvaltningen. En förkortning som kom upp 
pa dagens sammanträde är VPN (Virtuellt privat nätverk). En inte 
allmänt vedertagen förkortning.
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§ 12
Anmälan av inkomna handlingar 
Protokoll från Kommunstyrelsens pensionärsråd den 10 
november och 8 december 2020.
 

Beslut 
Anmälningarna läggs till handlingarna.
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§ 13
Nästa sammanträde 

Sammanfattning av ärendet 
Varmt välkomna den 1 mars 2021, kl 09.00 förmöte för rådets 
deltagare, sammanträde kl 10.00.
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§ 14
Sammanträdet avslutas 

Sammanfattning av ärendet 
Sammanträdet avslutas kl 10.30.
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